
PROTOKÓŁ NR 5/2015

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą, które odbyło się 11 marca 2015r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17.00

Obecni członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr - Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Paweł Ciszewski,

4. Sławomir Jakóbowski,

5 Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

1. Andrzej Machnica – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kowarach

2. Jan Kwak – Prezes MKS „Olimpia” Kowary,

3. Bogdan Krzywy – wędkarstwo MKS „Olimpia” Kowary,

4. Kamila Pietraszek – sympatyk MKS „Olimpia” Kowary,

5. Jan Wojdan - sympatyk MKS „Olimpia” Kowary,

6.  Adam Bierowski – Stowarzyszenie Pro Kowary.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Spotkanie  z  Miejskim Klubem Sportowym „Olimpia”  Kowary – w ramach rozstrzygniętego
konkursu  ofert  na  realizacją  w  roku  2015  zadania  publicznego  w  zakresie  wspierania  i
upowszechniania  kultury fizycznej  pn.  „Szkolenie  sportowe dzieci,  młodzieży i  dorosłych  oraz
organizacja imprez sportowych w klubach sportowych działających na terenie gminy Kowary w
roku 2015 r.”
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia, przywitała członków Komisji oraz
zaproszone osoby. Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.

Ad. 2  Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który przyjęto jednogłośnie.

Ad. 3  Przewodnicząca poprosiła Pana Sławomira Jakóbowskiego - wiceprzewodniczącego Komisji
o poprowadzenie punktu trzeciego porządku obrad. 

Prezes MKS „Olimpia” Kowary Pan Jan Kwak, pod nieobecność na spotkaniu skarbnika stwierdził,
że  pieniądze  Klubu przeznaczone  są  głównie  na  szkolenie  dzieci  i  młodzieży oraz  utrzymanie
stadionu. Problemem jest brak gospodarza obiektu – osoby, która opiekowałaby się jego właściwym
i kompleksowym utrzymaniem. Niezbędny jest zakup ciągnika do koszenia trawy, zamiast zlecanie
tych  prac  firmie  zewnętrznej.  Infrastruktura  stadionu  wymaga  wielu  napraw  i  modernizacji,
konieczne jest wybudowanie nowej szatni dla zawodników, bo obecna ma 30 lat i gnije, brak w niej
wentylacji , odpowiednich warunków sanitarnych. Jest ciasno, kiedy na zawody przyjedzie 8 -10
drużyn.  Ponadto  modernizacja  infrastruktury  przyczyniłaby  się  do  możliwości  płatnego



udostępniania stadionu drużynom, które szukają bazy do treningu. 

Należy  wrócić  do  sprawy odbioru  stadionu  z  roku  2014,  ponieważ  było  dużo  uchybień  przy
wykonaniu  prac budowlanych –  np.  do dziś bieżnia jest niewyrównana, dziurawa.

Klub  „Olimpia”  w  swojej  strukturze,  oprócz  piłki  nożnej,  posiada  sekcję  piłki  siatkowej  i
wędkarstwa. Jest 40 siatkarzy i na to zadanie w budżecie „Olimpii” zabezpieczone są środki w
wysokości  około  6000 złotych,  ponadto  są pobierane  od zawodników składki  w wysokości  25
złotych  (oprócz  najmłodszych).  Klub  wędkarzy  liczy  46  członków,  składka  170  złotych  od
dorosłego, 80 złotych dziecko. Środki w  budżetu  to 3000 złotych, głównie na zarybienie stawu.
Koniecznym jest, w przeciągu trzech najbliższych lat,  odmulenie  stawu i utylizacja mułu – koszt
około 12000 złotych.

MKS  również  we  własnym  zakresie  pozyskuje  dodatkowe  środki  na  działalność  sportową  i
utrzymanie Klubu  „Olimpia”,  między innymi  z odpisu 1% podatku oraz od sponsorów. Zarząd,
przy  współudziale  Komisji,  pragnie  jeszcze  mocniej  zachęcić  kowarskich  przedsiębiorców  do
udzielania  Klubowi  wsparcia  finansowo-rzeczowego  w zamian  za  np.  określone  umową usługi
reklamowe. Przykładowo, przedsiębiorca sponsorujący klub sportowy otrzyma w zamian reklamę
na boisku, koszulce zawodnika,  czy też w innym eksponowanym miejscu.  Przedsiębiorcy coraz
częściej udzielają się społecznie, bezinteresownie wspierając lokalne kluby sportowe, działalność
edukacyjną czy kulturalną. 

W  2016  roku  Klub  „Olimpia”  Kowary  będzie  obchodził  70-lecie  istnienia.  Zarząd  rozważa
możliwość zaproszenia chętnych do objęcia patronatu nad tym szczególnym przedsięwzięciem wraz
z deklaracją wsparcia organizacyjnego, finansowego lub rzeczowego. 

Ad. 4 W sprawach różnych głos zabrał Pan Adam Bierowski.  Poprosił  o kontynuowanie przez
kowarskich radnych działań w zakresie ufundowania stypendium dla najlepszych sportowców szkół
podstawowych i gimnazjum w Kowarach. Ufundowanie stypendium dla uczniów liceum pozostanie
w gestii Pana Adama.

Wnioski Komisji:

1.Komisja prosi o sporządzenie zestawienia wraz z miejscem lokalizacji  obiektów sportowych i
placów zabaw będących w zarządzie Miasta Kowary.

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 18.40

Protokołowała:  Przewodnicząca Komisji STiWzZ

Ewa Pędziwiatr  Ewa Pędziwiatr


